
Fra: Arne <mangeroe@online.no>
Sendt: torsdag 10. september 2020 12:12
Til: Grethe Elin Mjelde
Emne: Re: SV: Støy ved Radøygruppen

Takk for svar. Det er godt å vite at det endelig jobbes med. Høres ut som du får like defuse
svar som jeg har fått fra bedriften.

Kan ikke si at det er påvist konkrete helseplager, men de går definitivt utover nattesøvn, og
med den støyen som det har vert er det jo en konstant plage der det ikke er mulig å kose seg
ute på fine dager. For ordens skyld så er dette mon eldre mor som Eiendom, og det er han
som bor der, hun klager på det samme som meg. Foringet søvn, og konstant støy.

Arne

On Thu, Sep 10, 2020 at 11:14 AM +0200, "Grethe Elin Mjelde"
<grethe.elin.mjelde@alver.kommune.no> wrote:

Hei igjen.

Jeg jobber med saken.

Jeg har sendt ut forespørsel til bedriften ang problemet.
Fikk svar i går, men dessverre ikke et svar som var veldig oppklarende.

Har nå sendt spørsmål til andre enheter som jobber med det samme, og venter svar fra dem.

Vil bare høre med deg;
Opplever du helseplager i forbindelse med støyen som oppstår (når fartøy ikke ligger på landstrøm)?

Mvh
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Fra: mangeroe <mangeroe@online.no>
Sendt: torsdag 10. september 2020 10:38
Til: Grethe Elin Mjelde <grethe.elin.mjelde@alver.kommune.no>
Emne: RE: Støy ved Radøygruppen

God formiddag.
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Er det noe oppdatert informasjon i denne saken. Pr tid er det stille, ingen fartøy eller aktivitet på
området. Herlig, men offshore sesongen er vel snart over, og jeg frykter at vi snart er tilbake med
fartøyer som støyer til kaien.

Arne

-------- Opprinnelig melding --------
Fra: Grethe Elin Mjelde <grethe.elin.mjelde@alver.kommune.no>
Dato: 12.08.2020 14:50 (GMT+01:00)
Til: Arne Mangeroey <mangeroe@online.no>
Emne: Støy ved Radøygruppen

Hei.

Jeg er nå tilbake fra ferie, og har begynt å nøste opp i tidligere kommunikasjon mellom deg og
forskjellige instanser (Fylkesmannen, Radøy kommune og Alver kommune).

Ser at en del kommunikasjon har gått om en annen.

Jeg vil ha en prat med kollegaer (når de er tilbake fra ferie), for å få en oppdatering av saken, slik at
jeg får en «full oversikt».

Takker for tilsendt informasjon og logg, noe jeg vil se på videre i arbeidet.

Mvh

Grethe Elin Mjelde| Teknisk-hygienisk ingeniør –Miljøretta helsevern
Telefon: 950 19 609 / 56 37 57 70

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00

www.alver.kommune.no

mailto:grethe.elin.mjelde@alver.kommune.no
mailto:mangeroe@online.no
http://www.alver.kommune.no/

	Fra: mangeroe <mangeroe@online.no>  Sendt: torsdag 10. september 2020 10:38 Til: Grethe Elin Mjelde <grethe.elin.mjelde@alver.kommune.no> Emne: RE: Støy ved Radøygruppen
	Fra: Grethe Elin Mjelde <grethe.elin.mjelde@alver.kommune.no>

